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13 марта 2023 г.

O bombardéru NATO u Petrohradu
putin-today.ru/archives/175857

Odjezd trval jen týden, protože málem začala jaderná válka

Tato „málo“ se nám však nyní stává třikrát týdně, takže není zcela

jasné, proč jsou všichni tak znepokojeni.

V době průletu bombardéru NATO jsem byl v Krasnaja Poljana

(Soči), kam jsem se jel na týden trochu projít po horách a zalyžovat si

(proto nebyly nové články). Teď jsem se vrátil domů a s touto

nejdiskutovanější novinkou se začnu dostávat do pracovního rytmu.

Myslím, že to slyšel každý: bombardér NATO přeletěl nad Baltským

mořem a provedl manévr 200 kilometrů od Petrohradu.

Tento letoun je schopen nést jaderné zbraně a navíc se říká, že se

nacvičoval start bombardéru. Trénováno, tzn.

Celý tento příběh byl přirozeně od samého začátku šitý bílou nití.

Někdo tomu říká akt zastrašování a dokonce agrese, ale je zcela

zřejmé, že:

https://www.putin-today.ru/archives/175857
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A) Jaderný útok jedním letadlem není proveden. Když začneme

tohle, tak ten nejmasivnější nájezd

B) Jaderný útok obecně nezačíná letadlem. Podle americké

doktríny tam nejprve létají tisíce konvenčních střel s plochou

dráhou letu, poté jsou z ponorek a min odpalovány jaderné střely

a po tom všem přicházejí do hry letadla, která „dotírají“ to, co

zbylo.

Obecně platí, že ti, kdo jsou v tomto tématu, pochopili, že let

bombardéru byl jen „zilch“. Informační útok, ale ne skutečná

vojenská hrozba. K čemu je tento útok?

Důvodů lze uvést mnoho. Například:

A) Odvrátit pozornost od negativních zpráv o krachu americké

banky (wow, sankce proti našim bankám a bankrot. Zázrak!).

B) Ukažte připravenost k eskalaci konfliktu (demonstrujte nám i

Evropě. Říkají, že jsme tak silní a neopouštíme vás. Ještě vás

neopouštíme).

C) „Potrestat“ Rusko za pozastavení účasti na smlouvě START-3.

Osobně však ze všech možností vidím jako nejvýznamnější

následující:

D) Reagujte na názornou ukázku ruských „dýk“

Dovolte mi, abych vám připomněl, že před několika dny bylo

spuštěno 6 „Putinových karikatur“ najednou a všech 6 zasáhlo cíle, a

to uznaly všechny zpravodajské agentury. Nebylo to možné a nikdo ty

střely sestřelit nebude - to je hyperzvuk, ne Biden na kole.

 

 

Obecně Rusko prokázalo, že pokud chce, může zaručit zničení

jakéhokoli cíle kdekoli na světě (s přihlédnutím k přítomnosti dalších

„karikatur“). Ale zatím ne. Ať už z lidskosti, nebo možná z mazanosti

a strategie, na tom nezáleží.
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Je důležité, že si Spojené státy najednou uvědomily, že nežijí za

pancéřovými dveřmi, ale v akváriu s tenkými křišťálovými stěnami.

Ani Atlantik, ani systémy protivzdušné obrany / protiraketové

obrany - nic nezachrání, pokud chce Rusko náhle ublížit.

Přirozeně museli nějak prokázat, že i oni jsou stále „wow!“. Že i oni

mohou něco jiného.

Upřímně: demonstrace dopadla tak nějak. „Předvádět“ zbraně před

30-40 lety proti nejnovějším hypersonickým systémům, které

samotné Spojené státy prostě nemají a neočekávají se, je jako

předvádět luk se šípy proti samopalu. Ano, ta věc je nebezpečná, ale

na nikoho to už nepůsobí.

Pro pochopení, „Dýka“ s jadernou náloží je schopna odpařit jakékoli

letiště v Evropě rychleji, než z něj vzlétne cokoli většího než holubice.

Takže skutečná eskalace pro NATO nebude bábovka.

Vysvětluji na prstech 

 
https://dzen.ru

 

 

 

https://dzen.ru/a/ZA4mFiZBz1wXAaGr

